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Referat fra styremøte 
Østerdalen Hotell 08.08.2014 

 
Tilstede: Ole Jacob Akre, Martin Mostue, Charlotte Ryen, Ulf Skårholen 
Inviterte gjester: Øivind Løken (Fkt-prosjektet) og Julie Gaukerud Sørby 
(Landbrukskontoret i Åsnes/Våler) 
 
Sak 1 
Det er ønskelig med et ordføreropprop fra Hedmark om 
rovdyrforvaltningen/situasjonen. Det vil bli jobbet for å få til dette. Kanskje i 
samarbeid med Hedmark Jeger og Fisk? 
 
Sak 2 
Etter rovdyrangrep i Kjølaberget/Hollarberget, Åsnes er beitedyr i dette området nå 
på innmark. Området er definert som prioritert i den nye forvaltningsplanen for 
rovdyr i regionen. 
Hedmark Sau og Geit vil jobbe aktivt for at beitedyr fortsatt skal nytte dette området. 
Det er allerede tatt kontakt med ordførerne i området. HSG foreslår oppretting av et 
rovdyravvisende gjerde i området. Det vil bli jobbet videre med saken. 
 
Sak3 
Det er ønskelig og lage en oversikt over kostnadene ved vernesonen for rovdyr i vårt 
område. 
Tapte beiteinntekter, arbeidsplasser osv. Norskog har muligens tallmateriale som kan 
brukes. HSG jobber videre med saken. 
 
Sak 4 
Uttak av restkvote på fredet rovvilt(jerv/bjørn) i regionen. 
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Ta kontakt med forvaltningen om årets lisenskvoter. 
Krav fra HSG at jerv-bestanden må ned på bestandsmålet. 
Sende et skriv til Rovdyrnemnda i regionen med spørsmål om matematikken bak 
beregningen av kvote for uttak av jerv. 
 
Dato for meste møte ikke fastsatt. 

 


